
Hovedbestyrelsens Slack beslutninger og overvejelser nov. 2018 
 
Gennemgang af Slack-beslutninger godkendt af følgende 
bestyrelsesmedlemmer:  
Lis, Atle, Magnus, John, Louise, Martin  
 
3. november: (ikke slack, men under fysisk møde i Odense) 
Der er strategiseminar for bestyrelsen i Odense.  
Bestyrelsen ser de nye lokaler og er enige om, at det er et rigtig godt step up for 
sekretariatet og for CP, at der nu bliver adgang til lokaler et centralt sted i landet.  
 
3. november: 
Der er et problem med, at alle referater ikke er lagt ud. Samtidig bliver der taget en 
masse beslutninger på slack, som ikke kommer med i referaterne.  
Lis tager hånd om at få de manglende referater ud, og Louise samler sammen på de 
mange slack-beslutninger, så det hele kan offentliggøres.  
 
5. november: 
Bestyrelsen informeres om, at der nu er ansat studentermedhjælper i København.  
 
13. november:  
Bestyrelsen informeres om de kommende samtaler til sekretariatet.  
 
13. november: 
Bestyrelsen informeres om, at der er behov for at træffe en afgørelse om, hvilken 
målgruppe der skal være på Piratskibet, og at det ikke umiddelbart er en nem 
beslutning, fordi der er mange hensyn at tage højde for.  
 
15. november: 
Bestyrelsen informeres om, at overdragelsen af kasserer-posten er igang med 
banken.  
 
16. november: 
Der laves en twitterkonto til hovedbestyrelsen for at arbejde med en større synlighed.  
 
Det drøftes, at vores instagram også skal meget mere i spil.  
 
Der arbejdes desuden på at lave en hovedbestyrelsesblog.  
 
19. november: 



Der opstår stor kritik på Facebook af et opslag om en ny bog Scratch, som Louise 
har skrevet forordet til. Debatten tages direkte på Facebook, men i 
Hovedbestyrelsen diskuteres det, hvordan man kan komme sådanne situationer i 
forkøbet:  
- Der skal skabes en bedre debatkultur i Coding Pirates. Tonen er for hård og 
ubehagelig. Der er tendens til at gå efter personen og ikke sagen.  
- Der skal laves nogle retningslinier for samarbejde, for Coding PIrates har en masse 
samarbejdskonstellationer med kommercielle parter.  
- Der skal laves en liste med anbefalinger til materialer og bøger m.m. 
 
22. november: 
Bestyrelsen informeres om de samtaler, der har været afholdt.  
 
24. november: 
Der indledes en debat på Facebook om aldersgrænser i CP.  
 
24. november: 
Jens har holdt møde med John Rohde og Hans Klysner om Robotfestivalen.  
 
28. november: 
Dybber har lavet en video om Maskinrummet til deling i nyhedsbrevet.  
 
 
 
 


